
Protokoll fra styremøte SBF  
Dato: Onsdag 11. oktober 2023  
Møte: 7 – sesong 2022/23  
Sted: Kontoret til Harald på Røa 
Tid: 17:00 – 19:00  
 
Til stede: Anders, Ray, Finn Morten, Harald og Bent 
Forfall:  
 
Møteleder: Ray 
Referent: Bent  
 
  1. Godkjenning av innkalling og referat (alle) 
  2. Økonomi (Finn Morten) 
  3. Nytt fra klubbene (Ray) 
  4. Samarbeidspartnere (Anders/Ray/Harald) 
  5. Årsmøte 2023 (alle) 
  6. Nettsider (Anders/Bent) 
  7. Groundhopping (Bent) 
  8. Aktiviteter SBF (Harald/Ray)   
  9. Eventuelt (alle) 
 
 
1. Møteinnkalling godkjent. Styret gikk igjennom oppfølgingspunktene. 

 
2. Finn Morten presenterte regnskapet for sesongen 2022/23 som ble avsluttet 30. 

september. Det viste et overskudd på 25.184,18. Styret er fornøyd med den økonomiske 
situasjonen. En av samarbeidspartnerne har ikke betalt for annonse og banner på 
hjemmeside. Oppfølging: Ray kontakter dem. Hvis det ikke medfører umiddelbar 
innbetaling sendes saken til inkasso.  

 
3. Ray redegjorde for status i medlemsklubbene. Det er mye bra aktivitet i de aller fleste 

supporterklubbene. Følgende fem supporterklubber oppfyller ikke SBFs krav til aktivitet 
og vil bli innstilt med forbehold på årsmøtet: Charlton Athletic, Cheltenham Town, 
Kidderminster Harriers, Middlesbrough og Wycombe Wanderers. Det er nå 18 
supporterklubber som utgir fysiske medlemsblader.  

 
4. Ansvarlige for SBFs ulike samarbeidsavtaler gikk igjennom status på disse. Anders har 

vært i kontakt med Support.no hvor avtalen med SBF går ut i november. De ønsker et 
møte med tanke på videre samarbeid. Ray og Anders stiller fra SBF.  

 
5. SBF har ikke fått «napp» på annonsen om nytt styremedlem. Valgkomiteen har i tillegg 

vært i kontakt med flere av de største supporterklubbene. Det betyr at det eksisterende 
styret innstilles til gjenvalg på årsmøtet 4. november på The Scotsman i Oslo. Nils Johan 
Dahl (Derby County) har bekreftet at han stiller som ordstyrer. Bent gikk gjennom 
årsmøtepapirene hvor alt nå er klart med unntak av revisors beretning. Papirene legges 
ut på SBFs hjemmeside og sendes til supporterklubbene i slutten av uke 42. 

 
6. Hjemmesiden og Facebook oppdateres jevnlig. Informasjon om kåringer for sesongen 

2022/23 er nå lagt ut på hjemmesiden. Styret avventer om det skal foretas noen 
oppgraderinger av hjemmesiden.  

 
7. Interessen for banehopping har vært stor så langt i sesongen 2023/24. Bent har overtatt 

jobben med å kontrollere og godkjenne banebesøkene.  
 



8. Styret ønsker å gjennomføre en quiz i løpet av november med tirsdag 21. november som 
en foreløpig dato. Det blir en fysisk quiz på The Scotsman i Oslo med start kl.18:00. 
Nærmere informasjon kommer på hjemmeside og Facebook. Diskusjon om en eventuell 
fellestur ble tatt opp fra forrige styremøte, men ingen beslutning ble tatt. Styret er også 
enig at det trenges en fornyelse i SBF og arbeidet med å få rekruttert en eller to nye 
styremedlemmer fortsetter.  

 
9. Neste styremøte er berammet til onsdag 15. november hjemme hos Anders 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 


